
 

Verslag Raad van Bestuur van de Vlaamse Schaakfederatie vzw  
van 9 februari 2019. 

 

Plaats: Veemarkt 59, 2800 Mechelen 
 
Aanwezig: Bart Van Tichelen, Jan Gooris, Ben Dardha, Marc Clevers (van 12u30 tot 13u00), 
Luc Oosterlinck, Bernard Malfliet (van 13u15 tot 14u15). 
 
Om 12u30 opent de voorzitter de vergadering. Marc Clevers kan slechts even aanwezig zijn 
aangezien hij ook arbiter is op het VJK. De voorzitter zal hierdoor uitzonderlijk de 
vergadering notuleren. 
 
1. Goedkeuring verslag RvB van 12 januari 2019.  

Bart heeft opmerkingen bij het verslag en zal een aangepaste versie overmaken aan de 
secretaris. Het is de bedoeling om de recente verslagen van de RVB en de AVs zo snel als 
mogelijk op de website te plaatsen en te verdelen aan de liga’s. Verslagen dienen bondig te 
zijn, maar toch leesbaar voor personen die niet aanwezig waren. 

 

2. Bespreking stand van zaken normentoernooien. 

- Wachtebeke: VSF zal FM Daniel Dardha en FM Jasper Beukema afvaardigen. Ben stemt 
verder af met de betrokkenen. 

- BYCCO: uiteindelijk zal VSF 5 normenjagers afvaardigen.  Er zijn op dit moment slechts vier 
kandidaten: FM Rein Verstraeten, FM Daniel Dardha, Sim Maerevoet en Warre Dewaele.  
Ben stemt verder af met de betrokkenen en zoekt nog een vijfde speler.  

Voor beide tornooien wordt de financiële afhandeling tevens in overleg met Jan geregeld 
(met het oog op het bekomen van de nodige boekhoudkundige verantwoordingsstukken).  
Voor beide tornooien zal Ben “reserve” zijn, zodat onverwachte afwezigheden ten alle 
tijden opgevangen kunnen worden.  

 

3. Nieuwe wet op de ondernemingen/vzws. 

Ingevolge de nieuwe wetgeving zal er een en ander veranderen voor de vzws. Bart stelt 
voor om onze vereniging te laten begeleiden door een externe consultant/advocaat. 
Hierdoor is onze vereniging beter ingedekt tegen fouten en worden de documenten 
opgemaakt door een onafhankelijke “derde”.  Dit is van belang om interne discussies over 
interpretatie/draagwijdte van de nieuwe wet te voorkomen. Ook het fiscale aspect dient in 
deze oefening meegenomen te worden. 



Bart zal een aantal experten/consultant aanschrijven.  Op een volgende raad van bestuur 
zal dan bekeken worden of dit project budgettair haalbaar is. Ook VSDC zal in dit project 
betrokken worden (bijv. nazicht van de opgeleverde teksten). 

 

4. Bespreking instap in CASCADE (opleidingstraject met Europese subsidies)  

Philippe Vukojevic tracht met een aantal buitenlandse experten inzake schoolschaak een 
Europees project op te starten. Het is de bedoeling om met Europese middelen een aantal 
leerkrachten op te leiden tot schaakleerkracht. Philippe vraagt de medewerking van VSF om 
dit project op te starten. 

De raad van bestuur is in principe niet tegen het project, maar stelt wel dat hiervoor een 
afzonderlijke overeenkomst dient opgemaakt te worden waarin de rechten en plichten van 
alle betrokkenen dienen uitgeschreven te worden.  VSF wil geen nadelen ondervinden van 
deelname aan het project (financieel noch wat betreft inzet van manuren van bestuurders).  
Luc zal dit project ook mee opvolgen. Bart zal een e-mail sturen naar Philippe om het 
standpunt van VSF mee te delen.  Wordt nog vervolgd. 

 

5. Bespreking projecten VSF. 

- Participation Reward: Er wordt beslist om dit project te laten lopen van januari tot 
december.  Jan maakt een overzicht van de ingeschreven tornooien en zal deze publiceren 
in VSD.  Er is een spreiding over het hele grondgebied van VSF.  Project wordt nadien 
geëvalueerd. 

- “Seniorentreffen VSF”: Er is een “halve” kandidatuur binnen gekomen die het 
seniorentreffen wil integreren in een bestaand tornooi. Aangezien het tornooi voor alle 
leeftijden toegankelijk is, oordeelt de raad van bestuur dat de specifieke doelgroep mogelijk 
niet bereikt zal worden. De kandidatuur wordt dus niet weerhouden. Teneinde het treffen 
toch nog te laten plaatsvinden, zullen Bart en Ben bekijken in hoeverre de schaakliga 
Antwerpen kan optreden als organisator.  

- “incentive voor redacteurs artikels website”: aangezien de website nog steeds niet af is, 
wordt de bespreking/verdere invulling van dit project uitgesteld naar een volgende 
vergadering. De verschillende bestuurders wordt wel gevraagd om na te denken hoe we de 
website actueel en interessant kunnen houden eens hij gelanceerd is. 

- “promotie leerkrachten op scholen”: dit project wordt even “on hold” gezet. VSF wacht de 
ontwikkelingen ivm “CASCADE” verder af. 

 

6. Varia 

- Bart maakt melding dat de subsidie voor het komende werkjaar werd goedgekeurd door 
de Vlaamse Overheid.  8.000 euro zal als eerste schijf in de loop van de maand februari 
worden overgemaakt. De rest (2.000 euro) volgt na het indienen van het motivatiedossier 
van het afgelopen werkjaar.  Bart en Jan doen het nodige voor het opstellen van het 
motivatiedossier van het afgelopen werkjaar. 

- Jan meldt dat het budget voor onkosten vergaderingen raad van bestuur (drank en 
verplaatsing) is opgebruikt.  Dit komt enerzijds door de extra raad van bestuur en de extra 
AV, maar anderzijds ook door hogere verplaatsingsonkosten (grotere afstanden).  De raad 



van bestuur beslist om het budget te overschrijden zodat de nodige vergaderingen kunnen 
doorgaan. De raad van bestuur zal er over maken om geen onnodige onkosten te maken, 
zodat de overschrijding van het budget binnen de perken blijft. 

- Ben meldt dat de KBSB-voorzitter hem benaderd heeft met betrekking tot het contacteren 
van de Vlaamse Overheid voor het bekomen van het erkennen van schaken als sport.  De 
raad van bestuur wil niet het risico lopen dat de bestaande subsidie geschrapt zou worden.  
Bart zal aan de KBSB-voorzitter melden dat eventuele acties richting de Vlaamse Overheid 
enkel kunnen na consultatie met de RVB van VSF. 

- Het contract voor VSD wordt ondertekend. Jan zal spelers de mogelijkheid geven om VSD 
rechtstreeks te ontvangen (en dus niet meer via de club). 

- Er werd een e-mail ontvangen van JPH in verband met organisatie van een cursus 
“schaakcoach B”.  Bart zal nogmaals antwoorden dat deze cursussen niet meer 
ondersteund worden door VSF.   

- Luc meldt dat de organisatie van de Vlaamse Schoolschaakkampioenschappen nog twee 
jaar kunnen doorgaan in het Sint-Lievenscollege van Gent.  Locatie is ruim genoeg. De raad 
van bestuur is hiermee akkoord en machtigt Luc om hiervoor de nodige verdere stappen te 
nemen. 

- Luc maakt praktische afspraken zodat de raad van bestuur eigendom wordt van de 
website schoolschaak en de facturen ook rechtstreeks aan VSF gezonden worden. 

- Data voor de volgende raad van bestuur: NOG AAN TE VULLEN  

 

Voor de Raad van Bestuur Vlaamse schaakfederatie vzw, 
  

 

 

Bart Van Tichelen, voorzitter 

 


